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Vragen van het lid Van Raak (SP) aan de Minister van Justitie en Veiligheid 
over het bericht dat politievrijwilligers zich ondergewaardeerd voelen 
(ingezonden 6 december 2017). 

Vraag 1
Deelt u de mening dat mensen die zich vrijwillig inzetten bij de politie 
daarvoor voldoende waardering moeten krijgen? 

Vraag 2
Deelt u de mening dat waardering zich ook uit in goede omstandigheden 
waarbinnen deze vrijwilligers hun werk moeten doen?1 

Vraag 3
Vindt u het getuigen van zorgen voor goede omstandigheden als politievrij-
willigers niet de juiste opleiding krijgen? 

Vraag 4
Wat is uw reactie op de kritiek dat er straks door de uitstroom een groot 
tekort is aan agenten en daardoor de druk op vrijwilligers nog verder zal 
toenemen? 

Vraag 5
Is het nog steeds het voornemen van dit kabinet om mensen niet normaal te 
betalen voor het werk dat ze leveren, maar met behoud van uitkering aan het 
werk te zetten?2 

Vraag 6
Hoe wordt de extra twee miljoen euro voor politievrijwilligers die dit kabinet 
heeft vrijgemaakt precies besteed? 

Vraag 7
Deelt u de mening dat hiermee het verwachte tekort aan agenten niet kan 
worden opgelost?

1 https://nos.nl/nieuwsuur/artikel/2205930-overdag-is-hij-it-consultant-s-avonds-vrijwillig-
politieagent.html

2 Kamerstuk 29 628, nr. 614.
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